
 

Referat IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR 
 

DATO 
TID 
STED 

Onsdag d. 19. juni 2024 
Kl. 17.30-19.30 
Mødelokale 2, 1 sal 

DELTAGERE Lazo Milojevic, Gitte Lauersen, , Mette Kjærgaard 

AFBUD Morten Jensen, Leif  Nielsen, Steen Nielsen, Jerrik Walløe, Kurt Christensen, Lars 
Peter Olsen 

BEMÆRKNINGER Vi var ikke beslutningsdygtige men holdt orientering 

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

 

2. Meddelelser: 
- Formand 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Hollænderhallen (Lazo) 
 

 

 Grundet forvirring med datoer og MKs manglende 
kommunikationsduelighed, var vi kun 3 til dette møde.  

 Mødekalender: efter sommerferien skal vi have fast 
møde kalender—forslag: 3. sept, 26. nov, 25. feb og 20. 
maj. MK laver mødeindkaldelse.  

 Velkommen til Lars Peter Olsen, nyt medlem træder ind 
i stedet for Søren Houen Schmidt. 

 Information til brugerne: Vi får e-mail liste fra 
kommunen med foreninger som bruger 
idrætsfaciliteterne, så vi kan sende bullets fra 
brugerrådsmøderne. Vi får mulighed for at inddrage 
brugerne til bedre at råde politikkerne. 

 
 
Foreningernes dag bliver afholdt i slutning af september, og vi 
håber på endnu mere opbakning i år. Slush-ice og popcorn var 
populært. 
 
Status på åbningstider: svømmehal lukker hele juli 
Status på vedligehold af Hollænderhallen:  
Nyt tagpap på del af hallen. 
 
5 års eftersyn af svømmehallen snart. LM og håndværker har 
taget foto af skader. Camilla fra P&T er kontaktperson til 
eftersyn. LM har ikke fået udskiftet kulfiltre fordi Teknologisk 
institut sagde ok for dem, og dermed sparet 75.000. 
 
Strøm forbrug er meget højt i HH og derfor varsler LM at fra 
sæsonstart bliver saunaer slukket ½ timer før offentlig lukketid.  
LM ønsker renovering af 1-2 omklædningsrum men afventer 
svar fra P&T. omklædningsrum er meget slidte, med frygt for 
fugtskader som kan være helbredsrisiko.   



 
Kongelundshallen: Loftet bliver malet så der er god kontrast til 
fjerbolde. Badminton klubber har rådgivet til mørk grøn. 

3.  
Økonomi.  

- Budget 2023 
 

Nye takster i svømmehallen:  Priser stiger ca 10% så de 
kan sammenlignes med andre haller. 
 
Der er stadig en livredder post ikke besat 
 

4.  
Banefordeling til sæson 23-24 
 
 

 
Status: snart på plads og skal godkendes i FOU. Derefter 
gældende for 2 sæsoner. Utilfredshed fra Dragør 
Gymnasterne om manglende information i processen. 
 

5. Søbadet  
Status på Søbadet og nyt billetsystem: allerede solgt mange 
billetter, så det overgår tidligere år. 
 
Vedligehold af Søbad: Fik at vide fra tømre at Kokosmåtterne 
var skadelige for træværket, og de er derfor fjernet. Der 
undersøges om folk kommer til skade uden måtterne, inden der 
findes en anden løsning.   
 
Status på kiosksalg på Søbadet: Der bliver intet kiosksalg, men 
Traktørstedet er tæt på til køb af kaffe. 

 
6. Forpagtning. 

 Fremtidens drift af 
caféen 
 

KB har nu besluttet at udbud kan gå i gang. 
KU besluttede: ”Tilbudsgiver gives mulighed for at anvende 
dansesalen som cafeteria ud over pladsen i stueetagen og 
tilbudsgiver bedes oplyse i tilbuddet om dette ønskes. Der tages 
først stilling til ombygning når tilbud er givet.” 
 
GL mente at flyt af cafe til dansesal ville give liv på 1. sal og at 
man kunne etablere arbejdsstationer til forældre. Når 
dansesalen så kommer på 2. sal vil der være bevægelse fra 2. 
sal og ned gennem trappegangen, og dermed bringe folk forbi 
cafeen.  
 
LM er positiv over, at der er flere som har henvendt sig med 
interesse i at byde på forpagtningen. Især godt at nogle lokale 
vil byde ind. Udbud skal i gang ASAP 

7. 2. salen i HH—fremtidigt brug  
Vi sendte brev til KB om brug af 2. sal til fællesklublokaler. Vi 
håber der bliver mulighed for at udvikle hele 2. sal hvis det 
bliver aktuelt at dansesalen skal flyttes derop. Der er plads til 
dansesale og et social klub område, samt måske fægtebane og 
klubadministration. 

 


